

外標封 Cover Envelope

編號	
本欄由招標機關於開標時編列號碼	

快	掛
或	
捷	號

截止收件時間：2024年6月18日下午5時0分 Submission Deadline: 18 June 2024, 5pm

專人送達：以本處標封收件章為憑
Personal Delivery: As time of receipt stamped by Taiwan Visitors Association KL Office

郵寄：以郵局送達本處收件為憑
Postal Delivery: As time of delivery by Post Office to the Taiwan Visitors Association KL Office

採購案名稱：「2024年印尼大雅加達地區臺灣觀光主題車體廣告整合宣傳案」
Procurement Name: 2024 Taiwan Tourism Theme Car Body Advertisement Integrated Promotion Prospectus in Greater Jakarta, Indonesia

台灣觀光協會吉隆坡辦事處 啟

To: Taiwan Visitors Association KL Office

Suite 25-01, Level 25, Wisma Goldhill, 67 Jalan Raja Chulan, 50200 Kuala Lumpur, Malaysia.

投標廠商 Company Name:

統一編號 Business Registration Number:

地址 Address:

負責人姓名 Responsible Person of Tenderer:

電話 Telephone:

註：請將資格證明文件（投標須知第69、83點）1式1份、服務建議書（企劃書）1式6份及服務建議書電子檔1式1份及其他依招標文件規定應裝入之文件（請詳閱招標文件）裝入本封套內。

Note: Please include one (1) copy of qualification certificate (Article 69 and 83 of Instructions to Tenderers), six (6) paper copy and one (1) electronic copy of proposal and any other documents required according to the tender documentation (kindly refer to the tender documentation) in this envelope.